
Styrelsens svar på motionen angående att efterfölja beslut som tagits på årsstämman 
 
 
Styrelsen är helt enig med motionären om att beslut tagna på stämman skall genomföras 
och följas upp. Så görs redan idag. Gällande tidsplaner är det absolut rimligt att styrelsen 
presenterar en plan för när åtgärder är tänkta att genomföras. Det förutsätter dock att 
styrelsen har kontroll över tidsplanen.  
 
Angående staketet kring 52-ringens parkering skrev styrelsen följande i kommentarerna till 
budgeten 2022: 
 
”Den beslutade renoveringen av staketet runt 52-ringens garage har fått skjutas på 
framtiden. Den största anledningen till detta är PostNords föreslagna förändringar av 
postutdelningen. Om anläggningsbeslutet ändras så att det omfattar postboxar är det inte 
säkert att parkeringen kan se ut exakt som den gör idag. Styrelsens uppfattning är att vi nu 
har tre eventuella projekt som samverkar med utformningen av parkeringen. Postboxarna, 
kulvertarna samt elbilsladdning och att vi därmed måste fortsätta vänta till dess att läget 
klarnar.” 
 
Ingen av dessa projekt har i skrivande stund fått någon lösning och av dem är det enbart 
kulvertfrågan som styrelsen har kontroll över. Medlemmarna i samfälligheten vill att 
styrelsen driver frågan om postboxar samt elbilsladdning men rådigheten och tidsplanen för 
lantmäteriets beslut ligger utanför styrelsens kontroll. Ingen i nuvarande styrelse vill bygga 
ett staket för hundratusentals kronor som vi sedan tvingas riva ett år senare. Styrelsen utgår 
från att detta förhållningssätt har stöd hos merparten av medlemmarna.  
 
Styrelsen yrkar avslag på motionen då den anses redan genomförd. 
 


